

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**LAPORAN DAN PENYATA KEWANGAN
BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

**AZMAN AHMAD & CO. (AF 1117)
AKAUNTAN BERTAULIAH (MALAYSIA)**

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**LAPORAN DAN PENYATA KEWANGAN
BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

ISI KANDUNGAN	MUKA SURAT
Maklumat Korporat	1
Laporan Ahli Jawatankuasa	2-4
Perakuan Berkanun	5
Laporan Juruaudit	6-8
Penyata Kedudukan Kewangan	9
Penyata Pendapatan komprehensif	10
Penyata Aliran Tunai	11
Nota-nota Kepada Penyata Kewangan	12-21

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

MAKLUMAT KORPORAT

AHLI JAWATANKUASA AGUNG

DATO^{*} SAYED JAAFAR BIN SAYED IBRAHIM
LAKSAMANA MUDA (B) DATO^{*} FADZILAH MOHD SALEH
ABDUL HAFIDZ BIN ABDUL KUDUS
MOHD TARIQ BIN MOHAMED

ALAMAT BERDAFTAR

MASJID BAITURRAHMAN
C/O SURAU AL AMIN ALAM SARI
43000 KAJANG
SELANGOR DARUL EHSAN

JURUAUDIT

AZMAN AHMAD & CO. (AF 1117)

BANK-BANK UTAMA

BANK ISLAM MALAYSIA BERHAD
BANK MUAMALAT
MAYBANK ISLAMIC BERHAD

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

LAPORAN AHLI JAWATANKUASA

Para Ahli Jawatankuasa dengan sukacitanya membentangkan laporan tahunan dan penyata kewangan Persatuan yang telah di audit bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2020.

KEGIATAN UTAMA

Tujuan utama tabung ini adalah untuk megumpulkan dana bagi pembinaan Masjid Baiturrahman

Tiada sebarang perubahan penting dalam kegiatan utama di dalam tahun kewangan yang dilaporkan.

RESULTS

	2020 RM
Lebih pendapatan daripada perbelanjaan	<u>6,434,824</u>

Para Ahli Jawatankuasa berpendapat bahawa hasil operasi Persatuan di sepanjang tahun kewangan tidak terjejas oleh sebarang perkara, urusanniaga atau kejadian yang bersifat penting dan luarbiasa.

DIVIDEN

Tiada dividen yang telah dibayar dalam tahun kewangan ini dan para Ahli Jawatankuasa tiada mencadangkan apa-apa dividen bagi tahun kewangan ini.

RIZAB DAN PERUNTUKAN

Tiada sebarang perpindahan penting kepada atau daripada akaun rizab atau peruntukan pada tahun kewangan ini.

MODAL SAHAM

Persatuan tidak mempunyai sebarang saham atau debentur baru sepanjang tahun.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

AHLI JAWATANKUASA-AHLI JAWATANKUASA

Para Ahli Jawatankuasa yang memegang jawatan semenjak tarikh laporan terdahulu dan pada tarikh laporan ini adalah seperti berikut:-

DATO' SAYED JAAFAR BIN SAYED IBRAHIM
LAKSAMANA MUDA (B) DATO' FADZILAH MOHD SALEH
ABDUL HAFIDZ BIN ABDUL KUDUS
MOHD TARIQ BIN MOHAMED

Perlantikan dan persaraan para Ahli Jawatankuasa dalam mesyuarat agung tahunan yang akan datang adalah seperti yang terkandung dalam Tataurus Persatuan.

MANFAAT PARA AHLI JAWATANKUASA

Semenjak berakhirnya tahun kewangan sebelum ini, tiada seorang pun Ahli Jawatankuasa telah menerima atau berhak menerima apa-apa manfaat (selain manfaat yang terkandung di dalam penyata kewangan ini) atas alasan kontrak yang dibuat oleh Persatuan atau oleh badan-badan berkaitan dengan mana-mana Ahli Jawatankuasa atau dengan firma yang dianggotainya, atau dengan Persatuan dalam mana beliau memiliki sejumlah besar kepentingan kewangan.

Sama ada dalam tahun kewangan atau pada akhir tahun kewangan, Persatuan tidak menjadi pihak kepada sebarang persetujuan yang matlamatnya ialah untuk membolehkan para Ahli Jawatankuasa mendapat manfaat melalui perolehan saham-saham atau debentur Persatuan atau sebarang badan korporat yang lain.

LAIN-LAIN MAKLUMAT BERKANUN

- a. Sebelum Penyata Pendapatan Komprehensif dan Penyata Kedudukan Kewangan Persatuan dibentangkan, Ahli Jawatankuasa telah mengambil langkah-langkah yang wajar :-
 - i. untuk menentukan tindakan-tindakan yang sempurna diambil berkaitan dengan penghapusan hutang-hutang lapuk dan membuat peruntukan atas hutang ragu dan mereka telah berpuashati bahawa tiada sebarang hutang lapuk dan hutang ragu, dan
 - ii. untuk memastikan sebarang aset semasa yang tidak mungkin dapat ditaksirkan mengikut nilai buku dalam perniagaan biasa, telah dikurangkan kepada jumlah yang sepatutnya ditaksirkan.
- b. Pada tarikh laporan ini, para Ahli Jawatankuasa tidak menjangka sebarang keadaan yang mana akan menyebabkan:
 - i. jumlah yang dihapuskan sebagai hutang lapuk, atau jumlah yang dielaunkan sebagai hutang ragu, di dalam penyata kewangan Persatuan tidak memadai secara besaran; dan
 - ii. nilai ke atas aset-aset semasa di dalam penyata kewangan Persatuan mengelirukan.
- c. Pada tarikh laporan ini, para Ahli Jawatankuasa tidak mengetahui tentang sebarang keadaan berbangkit yang boleh menjadikan kepatuhan kepada kaedah penilaian yang sedia ada bagi penilaian aset atau liabiliti Persatuan mengelirukan atau tidak sesuai.
- d. Pada tarikh laporan ini, para Ahli Jawatankuasa tidak mengetahui tentang sebarang keadaan yang tidak dinyatakan di dalam laporan ini atau penyata kewangan Persatuan yang akan menyebabkan mana-mana jumlah yang dinyatakan di dalam penyata kewangan mengelirukan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

- e. Tiada tanggungan luar jangka atau lain-lain tanggungan yang telah atau akan berkuatkuasa dalam tempoh dua belas (12) bulan selepas berakhirnya tahun kewangan dimana, menurut pendapat Ahli Jawatankuasa akan atau boleh menjejaskan keupayaan Persatuan untuk menepati tanggungan-tanggungan tersebut apabila tiba masanya.
 - i. tiada gadaian ke atas aset-aset Persatuan yang telah diwujudkan semenjak daripada berakhirnya tahun kewangan ini bagi menjamin liabiliti pihak lain.
 - ii. tiada liabiliti luar jangka terhadap Persatuan telah timbul semenjak berakhirnya tahun kewangan ini.
- f. Pada pendapat para Ahli Jawatankuasa
 - i. tiada liabiliti luar jangka atau liabiliti lain telah berkuatkuasa atau berkemungkinan akan berkuatkuasa dalam tempoh dua bulan selepas akhir tahun ini yang akan atau boleh menjejaskan keupayaan Persatuan menunaikan kewajipannya apabila tiba masanya; dan
 - ii. tiada butiran, urusanniaga atau kejadian yang bersifat penting dan ganjil yang timbul di dalam jangka masa di antara akhir tahun kewangan dan tarikh laporan ini, yang berkemungkinan boleh menjejaskan secara ketara hasil kendalian Persatuan bagi tahun kewangan di mana laporan ini disediakan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

PERAKUAN BERKANUN

Saya, **MOHD TARIQ BIN MOHAMED (760722-08-6021)**, Ahli Jawatankuasa terutamanya bertanggungjawab atas rekod perakaunan dan pengurusan kewangan **TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN**, dengan sesungguhnya dan seikhlasnya mengaku bahawa pernyataan kewangan yang dibentangkan pada muka surat 9 hingga 20 bagi Persatuan adalah pada pengetahuan dan kepercayaan saya benar dan saya membuat pengakuan ini dengan sesungguhnya mempercayai bahawa perkara ini adalah benar dan menurut syarat-syarat yang dikehendaki oleh Akta Akuan Berkanun, 1960.

Ditandatangani dan diakui oleh nama)
yang tersebut di atas Bandar Baru)
Bangi)
dalam negeri Selangor Darul Ehsan)
pada



MOHD TARIQ BIN MOHAMED
Bendahari

30 MAR 2021

Di hadapan Saya,

Pesuruhnya Sumpah



NO. 29-2, JALAN SIRI
SEKSYEN 9,
43650 BANDAR BARU BANGI,
SELANGOR DARUL EHSAN.

**LAPORAN JURUAUDIT KEPADA AHLI - AHLI
TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN
(Diperbadankan di Malaysia)**

Laporan Audit Kepada Penyata Kewangan

Pendapat

Kami telah mengaudit penyata kewangan **TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN**, yang terdiri daripada Penyata Kedudukan Kewangan pada 31 Disember 2020, Penyata Pendapatan Komprehensif, Penyata Perubahan Ekuiti dan Penyata Aliran Tunai bagi tempoh kewangan berakhir pada tarikh tersebut, dan rumusan dasar-dasar perakaunan dan lain-lain nota keterangan yang dibentangkan pada muka surat 9 hingga 21.

Pada pendapat kami, penyata kewangan ini memberikan pandangan yang benar dan saksama mengenai kedudukan kewangan Pertubuhan pada 31 Disember 2020 dan prestasi kewangan serta penyata aliran tunai bagi tempoh berakhir pada tarikh tersebut selaras dengan peruntukan Seksyen 26 Akta Pertubuhan, 1966 (Akta 335) & Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984, di Malaysia.

Asas Untuk Pendapat

Kami telah menjalankan audit kami menurut piawaian pengauditan berkenaan yang diluluskan di Malaysia. Tanggungjawab kami di bawah piawaian tersebut diuraikan dengan lanjut dalam laporan kami di bawah seksyen "Tanggungjawab Juruaudit untuk pengauditan Penyata Kewangan". Kami percaya bahawa bukti audit yang kami perolehi adalah mencukupi dan bersesuaian untuk memberi asas yang munasabah bagi pendapat kami.

Tanggungjawab Kebebasan Dan Lain-Lain Tanggungjawab Etika

Kami bebas daripada Pertubuhan selaras dengan Undang-Undang Kecil (atas Etika Profesional, Kelakuan dan Amalan) Institut Akauntan Malaysia ("Undang-Undang Kecil") dan Lembaga Piawaian Etika Antarabangsa untuk Kod Akauntan Etika Akauntan Profesional ("Kod IESBA"), dan kami telah memenuhi lain-lain tanggungjawab etika mengikut undang-undang kecil dan Kod IESBA.

Maklumat Selain Daripada Penyata Kewangan Dan Laporan Juruaudit Mengenainya

Para Ahli Jawatankuasa Pertubuhan adalah bertanggungjawab untuk lain-lain maklumat. Lain-lain maklumat tersebut merangkumi maklumat yang terkandung dalam Laporan Ahli Jawatankuasa tetapi tidak termasuk penyata kewangan dan laporan juruaudit yang dilampirkan. Pendapat kami mengenai penyata kewangan tidak meliputi lain-lain maklumat dan kami tidak akan menyatakan sebarang bentuk jaminan ke atas kesimpulan mengenainya.

Sehubungan dengan audit kami terhadap penyata kewangan, tanggungjawab kami adalah untuk mempertimbangkan samada lain-lain maklumat tersebut secara materialnya tidak selaras dengan penyata kewangan atau pengetahuan diperolehi dari audit, atau sebaliknya menunjukkan kesilapan material yang ketara dengan membaca lain-lain maklumat yang dikenal pasti di atas apabila ia tersedia.

Apabila kami membaca laporan Ahli Jawatankuasa, sekiranya kami mendapati terdapat salah nyata yang ketara di dalamnya, kami perlu menyampaikan perkara itu kepada yang berkaitan dengan tadbir urus dan melaporkan fakta-fakta tersebut mengikut kesesuaian.

Samb...

**LAPORAN JURUAUDIT KEPADA AHLI- AHLI
TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN
(Diperbadankan di Malaysia)**

Tanggungjawab Ahli Jawatankuasa terhadap Penyata Kewangan

Para Ahli Jawatankuasa Pertubuhan adalah bertanggungjawab ke atas penyediaan penyata kewangan yang memberi gambaran yang benar dan saksama berdasarkan Piawaian Laporan Entiti Persendirian Malaysia ("MPERS") dan mengikut peruntukan Seksyen 26 Akta Pertubuhan, 1966 (Akta 335) & Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984, di Malaysia. Para Ahli Jawatankuasa juga bertanggungjawab ke atas kawalan dalaman berkaitan penyediaan dan persembahan yang saksama penyata kewangan, yang bebas dari kesilapan yang material, samada disebabkan kesilapan atau pecah amanah. Para Ahli Jawatankuasa adalah bertanggungjawab untuk memastikan Pertubuhan menyimpan rekod perakaunan dan lain-lain rekod yang diperlukan untuk persembahan penyata kewangan yang saksama.

Dalam menyediakan penyata kewangan Pertubuhan, Para Ahli Jawatankuasa adalah bertanggungjawab untuk menilai keupayaan Pertubuhan untuk meneruskan sebagai usaha berterusan, menyatakan, yang mana berkenaan, perkara-perkara yang berkaitan dengan usaha berterusan dan menggunakan asas perakaunan usaha berterusan melainkan jika para Ahli Jawatankuasa berhasrat untuk membubarkan Pertubuhan atau menamatkan operasi, atau tidak mempunyai alternatif yang realistik selain berbuat demikian.

Tanggungjawab Juruaudit untuk pengauditan Penyata Kewangan

Objektif kami adalah untuk memperoleh jaminan yang munasabah sama ada penyata kewangan Pertubuhan secara keseluruhannya adalah bebas daripada salah nyata yang ketara, sama ada disebabkan oleh penipuan atau kesilapan, dan mengeluarkan laporan juruaudit yang merangkumi pendapat kami. Jaminan yang munasabah adalah tahap jaminan yang tinggi, tetapi bukan satu jaminan bahawa audit yang dijalankan mengikut Piawaian Pengauditan yang diluluskan di Malaysia dan Piawaian Pengauditan Antarabangsa akan sentiasa mengesan salah nyata yang ketara apabila ia wujud. Salah nyata boleh timbul daripada penipuan atau kesilapan dan dianggap ketara jika, secara individu atau dalam agregat, salah nyata ini dijangkakan akan mempengaruhi keputusan ekonomi yang diambil pengguna berdasarkan penyata kewangan ini.

Sebagai sebahagian daripada audit mengikut Piawaian Pengauditan yang diluluskan di Malaysia dan Piawaian Pengauditan Antarabangsa, kami menjalankan pertimbangan profesional dan mengekalkan keraguan profesional semasa menjalankan audit. Kami juga:

- Mengetahui pasti dan menilai risiko salah nyata yang ketara dalam penyata kewangan Pertubuhan, sama ada disebabkan oleh penipuan atau kesilapan, reka bentuk dan melaksanakan prosedur audit yang responsif kepada risiko berkenaan, dan mendapatkan bukti audit yang mencukupi dan bersesuaian untuk memberi asas yang munasabah bagi pendapat kami. Risiko tidak mengesan salah nyata yang ketara akibat daripada penipuan adalah lebih tinggi daripada salah nyata akibat kesilapan memandangkan penipuan mungkin melibatkan pakatan sulit, pemalsuan, peninggalan sengaja, gambaran yang salah, atau mengatasi kawalan dalaman.
- Memperoleh pemahaman mengenai kawalan dalaman yang berkaitan dengan audit bagi tujuan merangka prosedur audit yang bersesuaian dengan keadaan, tetapi bukan bertujuan untuk menyatakan pendapat mengenai keberkesanan kawalan dalaman Pertubuhan.
- Menilai kesesuaian polisi-polisi perakaunan yang digunakan dan kemunasabahan anggaran perakaunan dan berkaitan pendedahan yang dibuat oleh Para Ahli Jawatankuasa.

Samb...

**LAPORAN JURUAUDIT KEPADA AHLI - AHLI
TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN
(Diperbadankan di Malaysia)**

- Membuat kesimpulan mengenai kesesuaian Para Ahli Jawatankuasa menggunakan asas perakaunan usaha berterusan dan, berdasarkan bukti audit yang diperolehi, sama ada wujud ketidakpastian yang berkaitan dengan peristiwa atau keadaan yang boleh membuang keraguan ketara pada keupayaan Pertubuhan untuk terus sebagai satu usaha berterusan. Jika kami membuat kesimpulan bahawa wujud ketidakpastian, kami dikehendaki untuk menyatakannya dalam laporan juruaudit kami kepada pendedahan yang berkaitan dalam penyata kewangan Pertubuhan atau, jika pendedahan tersebut tidak mencukupi untuk mengubah pendapat kami. Kesimpulan kami adalah berdasarkan kepada bukti audit yang diperolehi sehingga tarikh laporan juruaudit kami. Walau bagaimanapun, peristiwa atau keadaan yang akan berlaku pada masa akan datang boleh menyebabkan Pertubuhan untuk menghentikan terus usaha yang berterusan.
- Menilai pembentangan keseluruhan, struktur dan kandungan penyata kewangan Pertubuhan, termasuk pendedahan, dan sama ada penyata kewangan berdasarkan asas urus niaga asas dan peristiwa dalam cara yang mencapai pembentangan saksama.

Kami berkomunikasi dengan Para Ahli Jawatankuasa mengenai, antara perkara-perkara lain, skop yang dirancang dan masa untuk audit dan penemuan penting, termasuk sebarang kekurangan yang ketara dalam kawalan dalaman yang dikenal pasti semasa audit kami.

Laporan Mengenai Keperluan Perundangan Dan Badan Pengawasan Lain

Pada pendapat kami juga, rekod perakaunan dan rekod lain, serta daftar yang wajib disimpan dibawah Akta Pertubuhan, 1966 (Akta 335) & Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984 telah disimpan dengan sempurna selaras dengan peruntukan Akta tersebut.

Hal-Hal Lain

Laporan ini disediakan hanya kepada ahli Pertubuhan, sebagai satu badan sahaja, selaras dengan peruntukan Seksyen 26 Akta Pertubuhan, 1966 (Akta 335) & Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984 di Malaysia dan bukan untuk sebarang tujuan yang lain. Kami tidak akan bertanggungjawab kepada mana-mana pihak lain untuk kandungan laporan ini.



AZMAN AHMAD & CO.
[AF:1117]
Akauntan-Akauntan Bertauliah



DATUK DR. HJ. NORAZMAN BIN HJ. AHMAD
[No. 01761/12/2021 J]
Akauntan Bertauliah
Rakankongsi Firma

Shah Alam, Selangor Darul Ehsan
Tarikh:

30 MAR 2021

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**PENYATA KEDUDUKAN KEWANGAN
PADA 31 DISEMBER 2020**

	Nota	2020 RM
ASET		
ASET BUKAN SEMASA		
Hartanah, Loji dan Peralatan	4	6,750
		6,750
ASET SEMASA		
Penghutang Lain	5	90,100
Pelaburan	6	3,000,000
Tunai Ditangan & Bank	7	3,357,073
Jumlah Aset Semasa		6,447,173
JUMLAH ASET		6,453,923
EKUITI DAN LIABILITI		
EKUITI		
LebihanTerkumpul		6,434,824
Jumlah Ekuiti		6,434,824
LIABILITI SEMASA		
Pemiutang Lain	8	19,099
Jumlah Liabiliti Semasa		19,099
JUMLAH EKUITI DAN LIABILITI		6,453,923

Nota-nota yang disertakan merupakan sebahagian daripada penyata kewangan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**PENYATA PENDAPATAN KOMPREHENSIF
BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

	Nota	2020 RM
Pendapatan	9	6,843,457
Kos Perkhidmatan		-
Lebihan Kasar		6,843,457
Lain-lain Pendapatan		5,710
Perbelanjaan Pentadbiran		(109,381)
Perbelanjaan Operasi		(304,942)
Lebihan dari Operasi		6,434,844
Kos Kewangan		(20)
Lebihan Sebelum Cukai		6,434,824
Percukaian		-
Lebihan Pada Tahun Semasa		6,434,824
Lain-Lain Pendapatan Komprehensif, Cukai Bersih		-
Jumlah Pendapatan Komprehensif Untuk Tahun Ini		6,434,824

Nota-nota yang disertakan merupakan sebahagian daripada penyata kewangan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**PENYATA ALIRAN TUNAI
BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

	2020 RM
ALIRAN TUNAI DARIPADA AKTIVITI OPERASI	
Tunai Diterima Daripada Pelbagai Pihak	6,759,067
Tunai Dibayar kepada Pelbagai Pihak	(394,494)
Tunai Dari Operasi	<u>6,364,573</u>
Tunai bersih yang dihasilkan daripada aktiviti operasi	<u>6,364,573</u>
ALIRAN TUNAI DARIPADA AKTIVITI PELABURAN	
Pelaburan	(3,000,000)
Penambahan Hartanah, Loji Dan peralatan	(7,500)
Tunai bersih yang digunakan dalam aktiviti pelaburan	<u>(3,007,500)</u>
Pertambahan Bersih Dalam Tunai Dan kesetaraan tunai	3,357,073
Tunai Dan Setara Tunai Pada Awal Tahun	-
Tunai Dan Kesetaraan Tunai Pada Akhir Tahun	<u>3,357,073</u>
Tunai Dan Setara Tunai Mengandungi:	
Tunai Dan Baki Bank	3,357,073
Deposit Dengan Institusi Kewangan Berlesen	-
	<u>3,357,073</u>

Nota-nota yang disertakan merupakan sebahagian daripada penyata kewangan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

NOTA – NOTA KEPADA PENYATA KEWANGAN BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020

1. ASAS MAKLUMAT

Tempat perniagaan utama terletak di C/O Surau Al Amin Alam Sari 43000 Kajang Selangor.

Tujuan utama tabung ini adalah untuk mengumpulkan dana bagi pembinaan Masjid Baiturrahman.

Matawang fungsian Persatuan adalah Ringgit Malaysia ("RM"), dimana aktiviti utama jualan dan pembelian adalah dalam RM, perolehan daripada operasi biasanya disimpan dalam RM dan dana daripada aktiviti pembiayaan terutamanya dijana dalam RM.

2. DASAR-DASAR PERKAUNAN PENTING

Penyata kewangan telah disediakan mengikut Standard Pelaporan Entiti Persendirian Malaysia ("MPERS") dan keperluan Seksyen 26 Akta Pertubuhan, 1966 (Akta 335) & Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984 di Malaysia.

Penyata kewangan telah disediakan berdasarkan asas kos sejarah, kecuali penilaian semula aset dan liabiliti tertentu.

Dasar-dasar perakaunan utama yang diterima pakai adalah seperti berikut:

2.1. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN

Kos item, loji dan peralatan diiktiraf sebagai aset apabila dapat mengenalpasti manfaat ekonomi pada masa hadapan yang dikaitkan dengan item tersebut. Selepas mengenalpasti sebagai aset, butiran hartanah, loji dan peralatan dikira kos aset ditolak susutnilai terkumpul dan sebarang kerugian rosotnilai terkumpul, kecuali tanah dan bangunan tidak dijadikan sebagai susutnilai.

Manakala tanah dan hartanah yang sedang dibina yang tidak boleh disusutnilai, susutnilai diperuntukkan melalui kaedah garis lurus untuk menghapuskan jumlah aset yang boleh disusutnilai di atas anggaran hayat seperti berikut:

	<u>Rate</u>
Pengubahsuaian	10%

Susutnilai sesuatu aset akan diambil kira apabila ianya siap untuk kegunaannya.

Jumlah item hartanah, loji dan peralatan akan dikira atas pelupusan atau apabila tiada manfaat ekonomi masa depan dijangka daripada penggunaan atau pelupusannya. Sebarang Lebihan atau kerugian yang timbul daripada penyahiktirafan harta benda, loji dan peralatan, yang ditentukan sebagai perbezaan di antara hasil pelupusan bersih, jika ada, dan nilai dibawa item, diiktiraf dalam untung atau rugi. Tiada hasil penjualan mahupun sebarang Lebihan daripada pelupusan dikelaskan sebagai pendapatan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

2.2. HARTA PELABURAN

Harta pelaburan yang dimiliki untuk memperoleh sewa atau untuk peningkatan modal atau kedua-duanya, dikira pada kos awal. Kos urus niaga termasuk dalam pengiraan awal.

Selepas pengiktirafan sebagai hartanah pelaburan, perkara hartanah pelaburan yang nilai saksamanya boleh dikira dengan betul tanpa kos yang tidak wajar atau dikira pada nilai saksama pada setiap tarikh laporan dengan perubahan dalam nilai saksama diiktiraf dalam untung atau rugi. Jika ukuran yang boleh dipercayai nilai saksama tidak lagi tersedia tanpa kos yang tidak wajar atau usaha untuk sesuatu hartanah pelaburan yang diukur pada nilai saksama, ia adalah selepas mengambil kira sebagai hartanah, loji dan peralatan mengikut Seksyen 17 MPERS. Jumlah bawaan harta pelaburan pada tarikh tersebut menjadi kosnya.

Kepentingan hartanah yang dijadikan sebagai pajakan tidak dikelaskan dan diambilkira sebagai harta pelaburan.

2.3. ASET KEWANGAN

Aset kewangan diiktiraf dalam penyata kedudukan kewangan apabila Persatuan menjadi pihak kepada peruntukan kontrak instrumen tersebut.

Pada Pengiktirafan awal, termasuk kos transaksi bagi aset kewangan yang tidak diukur pada nilai saksama melalui keuntungan atau kerugian, melainkan susunan itu merupakan, seperti yang berlaku, urus niaga kewangan untuk pihak yang setuju dengan susunan itu.

Selepas pengiktirafan awal, aset kewangan dikelaskan kepada salah satu daripada tiga kategori: aset kewangan diukur pada nilai saksama menerusi Lebihan atau kerugian, aset kewangan merupakan instrumen hutang diukur pada kos dilunaskan, dan aset kewangan merupakan instrumen ekuiti diukur pada kos ditolak rosotnilai.

2.3.1. Aset Kewangan Diukur pada Nilai Saksama menerusi Lebihan atau Kerugian

Aset kewangan adalah dikelaskan sebagai nilai saksama menerusi Lebihan atau kerugian apabila aset kewangan adalah dalam skop Seksyen 12 MPERS atau jika aset kewangan diniagakan secara awam atau nilai saksamanya tidak boleh diukur dengan pasti tanpa kos atau usaha yang tidak wajar.

Perubahan dalam nilai saksama diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian.

Jika ukuran pasti bagi nilai saksama tidak lagi boleh didapati untuk instrumen ekuiti yang tidak diniagakan secara awam tetapi diukur pada nilai saksama melalui Lebihan atau kerugian, nilai saksamanya pada tarikh akhir instrumen yang boleh dinilai dengan pasti dianggap sebagai kos instrumen, dan ia diukur pada amaun kos ini ditolak rosotnilai sehingga ukuran pasti nilai saksama boleh didapati.

2.3.2. Aset Kewangan merupakan Instrumen Hutang Diukur pada Kos Dilunaskan

Selepas pengiktirafan awal, instrumen hutang diukur pada kos dilunaskan menggunakan kaedah faedah efektif. Instrumen hutang yang dikelaskan sebagai aset semasa diukur pada amaun tunai yang tidak didiskaunkan atau pertimbangan lain yang dijangka boleh diterima

Kaedah faedah efektif adalah kaedah untuk mengira kos dilunaskan aset kewangan dan untuk memperuntukan pendapatan faedah ke atas tempoh yang berkaitan. Kadar faedah efektif adalah kadar diskaun anggaran penerimaan tunai masa depan yang tepat menerusi jangka hayat aset kewangan atau, apabila sesuai, tempoh yang lebih singkat, dengan amaun bawaan aset kewangan.

2.3.3. Aset Kewangan merupakan Instrumen Ekuiti Diukur pada Kos Ditolak Rosotnilai

Instrumen ekuiti yang tidak diniagakan secara awam dan dimana nilai saksama tidak boleh diukur dengan pasti tanpa kos atau usaha yang tidak wajar, dan kontrak yang berhubung kepada instrumen tersebut, jika dilaksanakan, akan menyebabkan penghantaran instrumen tersebut, diukur pada kos ditolak rosotnilai.

2.3.4. Rosotnilai Aset Kewangan

Pada akhir setiap tempoh pelaporan, Persatuan menilai sama ada terdapat sebarang bukti objektif bahawa aset kewangan yang diukur pada kos atau kos dilunaskan, telah dirosotnilai.

Bukti Objektif boleh termasuk:

- kesukaran kewangan yang ketara oleh penerbit atau obligor
- pelanggaran kontrak
- pemberi pinjaman memberikan kepada peminjam sebuah konsesi bahawa pemberi pinjaman tidak akan dipertimbangkan.
- ia menjadi kemungkinan bahawa akan bankrap atau penyusunan semula kewangan lain.
- data yang boleh diperhatikan dapat menunjukkan bahawa terdapat penurunan yang boleh diukur dalam anggaran aliran tunai masa depan daripada aset kewangan sejak pengiktirafan aset awal.

Bagi kategori tertentu aset kewangan, seperti penghutang dagangan, jika ia ditentukan bahawa tiada bukti objektif rosotnilai wujud bagi aset kewangan dinilai individu, sama ada penting atau tidak, aset termasuk dalam kumpulan yang mempunyai ciri-ciri risiko yang serupa dan dinilai secara kolektif untuk rosotnilai.

Jika terdapat bukti objektif bahawa kerugian rosotnilai telah dilibatkan ke atas aset kewangan diukur pada kos ditolak rosotnilai, amaun kerugian rosotnilai diukur sebagai perbezaan di antara amaun bawaan aset dan anggaran amaun terbaik yang mana Persatuan akan diterima bagi aset jika ia dijual pada tarikh pelaporan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

Amaun bawaan aset kewangan dikurangkan secara langsung, kecuali amaun bawaan penghutang dagangan yang dikurangkan melalui penggunaan akaun elaun. Sebarang kerugian rosotnilai diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian dengan serta-merta. Jika, dalam tempoh kemudiannya, sebarang amaun kerugian rosotnilai menurun, kerugian rosotnilai yang diiktiraf sebelumnya dibalikkan secara langsung, kecuali bagi amaun yang berkaitan dengan penghutang dagangan yang dibalikkan untuk dimasukkan semula amaun yang sebelum ini diperuntukan dalam akaun elaun. Pembalikan ini diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian dengan serta-merta.

2.3.5. Penyahiktirafan Aset Kewangan

Aset kewangan dinyahiktiraf apabila hak kontrak untuk aliran tunai daripada aset kewangan tersebut tamat tempoh, atau diselesai, atau Persatuan memindahkan risiko dan ganjaran pemilikan aset kewangan yang ketara kepada pihak lain.

Pada penyahiktirafan aset kewangan secara keseluruhannya, perbezaan di antara amaun bawaan dan jumlah pertimbangan diterima dan sebarang Lebihan atau kerugian kumulatif adalah diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian dalam tempoh pemindahan.

2.4. TUNAI DAN KESETARAAN TUNAI

Tunai dan kesetaraan tunai dalam penyata aliran tunai terdiri daripada tunai dan baki bank, deposit bank jangka pendek dan lain-lain pelaburan jangka pendek yang sangat cair yang mempunyai kematangan jangka pendek tiga bulan atau kurang dari tarikh pengambilalihan, selepas overdraf bank.

2.5. LIABILITI DAN EKUITI

2.5.1. Pengkelasan Liabiliti dan Ekuiti

Liabiliti kewangan dan instrumen ekuiti adalah diklasikan selaras dengan ciri-ciri dalam pengaturanan kontrak, bukan sekadar bentuk undang-undang, dan selaras dengan definisi liabiliti kewangan dan instrumen ekuiti.

2.5.2. Instrumen Ekuiti

Saham biasa dikelaskan sebagai ekuiti.

Instrumen ekuiti adalah sebarang kontrak yang berbukti baki kepentingan dalam aset Persatuan selepas ditolak semua liabilitinya. Instrumen ekuiti diterbitkan oleh Persatuan, selain daripada yang dikeluarkan sebagai sebahagian daripada penggabungan perniagaan adalah diukur pada nilai saksama tunai atau sumber lain diterima, selepas ditolak kos urusan. Sekiranya bayaran ditunda dan nilai masa wang adalah ketara, pengukuran awal hendaklah berdasarkan pada asas nilai semasa.

Persatuan mengambilkira kos urusan bagi ekuiti sebagai penolakan daripada ekuiti. Cukai pendapatan berkaitan dengan kos urusan adalah diambilkira selaras dengan Seksyen 29 MPERS.

Pengagihan kepada pemilik ditolak daripada ekuiti. Cukai pendapatan yang berkaitan adalah diambilkira selaras dengan Seksyen 29 MPERS.

2.6. LIABILITI KEWANGAN

Liabiliti kewangan diiktiraf dalam penyata kedudukan kewangan apabila Persatuan menjadi pihak kepada peruntukan kontrak instrumen tersebut. Pada pengiktirafan awal, liabiliti kewangan diukur pada harga transaksi, termasuk kos transaksi bagi liabiliti kewangan yang tidak diukur pada nilai saksama melalui untung atau rugi, melainkan susunan itu merupakan, pada dasarnya, suatu transaksi pembiayaan untuk Persatuan untuk susunan tersebut.

Selepas pengiktirafan awal, liabiliti kewangan diklasifikasikan kepada salah satu daripada tiga kategori: liabiliti kewangan yang diukur pada nilai saksama melalui untung atau rugi, liabiliti kewangan yang diukur pada kos yang dilunaskan, atau komitmen pinjaman yang diukur pada kos tolak rosot nilai.

2.6.1 *Liabilities Kewangan Diukur Pada Nilai Saksama Melalui Lebihan Atau Kerugian.*

Liabiliti kewangan diklasifikasikan pada nilai saksama melalui Lebihan atau kerugian apabila liabiliti kewangan berada dalam skop Seksyen 12 MPERS atau jika liabiliti kewangan didagangkan secara awam atau nilai saksamanya boleh diukur dengan pasti tanpa kos atau usaha tidak wajar.

Jika ukuran nilai saksama yang boleh dipercayai tidak lagi tersedia untuk instrumen ekuiti yang tidak didagangkan secara umum tetapi diukur pada nilai saksama melalui Lebihan atau kerugian, nilai saksama pada tarikh terakhir instrumen yang boleh diukur dengan pasti adalah dianggap sebagai kos instrumen, dan diukur pada jumlah kos ini tolak rosot nilai sehinggalah ukuran nilai saksama boleh didapati.

2.6.2 *Liabiliti Kewangan Diukur Pada Kos Amortisasi*

Selepas pengiktirafan awal, liabiliti kewangan selain liabiliti kewangan pada nilai saksama melalui Lebihan atau kerugian diukur pada kos terlunas menggunakan kaedah faedah efektif. Lebihan atau kerugian diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian apabila liabiliti kewangan diiktiraf atau terjejas.

Kaedah faedah berkesan adalah kaedah pengiraan kos pelunasan liabiliti kewangan dan memperuntukkan perbelanjaan faedah sepanjang tempoh yang berkaitan. Kadar faedah efektif ialah kadar yang tepat untuk menganggarkan anggaran pembayaran tunai masa depan melalui jangkaan hayat liabiliti kewangan atau, jika sesuai, tempoh yang lebih pendek, kepada amaun dibawa liabiliti kewangan.

2.6.3 *Komitmen Pinjaman Diukur Pada Kos Penurunan Nilai*

Komitmen untuk menerima pinjaman yang memenuhi syarat-syarat Seksyen 11 MPERS diukur pada kos tolak rosot nilai.

2.6.4 *Penyahiktirafan Liabiliti Kewangan*

Liabiliti kewangan tidak diiktiraf apabila obligasi yang dinyatakan dalam kontrak dilepaskan, dibatalkan atau luput.

Sebarang perbezaan di antara jumlah bawaan liabiliti kewangan yang diiktiraf dan balasan yang dibayar diiktiraf dalam untung atau rugi.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

2.7 PERUNTUKAN

Peruntukan diiktiraf apabila Persatuan mempunyai kewajipan pada tarikh laporan akibat peristiwa masa lalu, kemungkinan pemindahan pemindahan ekonomi diperlukan untuk menyelesaikan kewajipan dan perkiraan yang dapat diandalkan dapat dibuat dari jumlah kewajipan.

Risiko dan ketidakpastian akan diambil kira dalam mencapai anggaran terbaik peruntukan. Apabila kesan nilai masa wang adalah penting, jumlah yang diiktiraf berkenaan dengan peruntukan adalah nilai semasa perbelanjaan yang dijangka diperlukan untuk menyelesaikan kewajipan.

2.8 PAJAKAN

2.8.1 *Pajakan Kewangan*

Pajakan hartanah, loji dan peralatan diklasifikasikan sebagai pajakan kewangan di mana sebahagian besarnya risiko dan faedah yang bersampingan dengan pemilikan aset, tetapi bukan pemilikan undang-undang, dipindahkan kepada Persatuan.

Persatuan pada mulanya mengiktiraf hak penggunaan dan kewajipannya di bawah pajakan kewangan sebagai aset dan liabiliti dalam penyata kedudukan kewangan pada jumlah yang bersamaan dengan nilai saksama aset yang dipajak atau, jika lebih rendah, nilai kini pembayaran pajakan minimum, ditentukan pada permulaan pajakan. Sebarang kos langsung awal ditambah kepada jumlah yang diiktiraf sebagai aset.

Bayaran pajakan minimum dibahagikan antara caj kewangan dan pengurangan liabiliti tertunggak dengan menggunakan kaedah faedah efektif. Caj kewangan diperuntukkan kepada setiap tempoh semasa tempoh pajakan untuk menghasilkan kadar faedah berkala yang berterusan ke atas baki liabiliti. Sewa kontinjen dikenakan sebagai perbelanjaan dalam tempoh di mana ia ditanggung.

Dasar susut nilai bagi aset yang disewakan adalah konsisten dengan aset yang boleh disusut yang dimiliki. Sekiranya tidak ada kepastian yang munasabah bahawa Persatuan akan memperoleh pemilikan pada akhir tempoh pajakan, aset yang dipajak disusut nilai sepenuhnya ke atas jangka pendek tempoh pajakan dan hayat bergunanya. Pada setiap tarikh pelaporan, Persatuan menilai sama ada aset yang dipajak di bawah pajakan kewangan adalah terjejas.

2.8.2 *Pajakan Operasi*

Pajakan dikelaskan sebagai pajakan operasi jika ia tidak memindahkan sebahagian besar risiko dan ganjaran yang berkaitan dengan pemilikan. Bayaran pajakan di bawah pajakan operasi diiktiraf sebagai perbelanjaan mengikut kaedah garis lurus sepanjang tempoh pajakan.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

2.9 PENDAPATAN

2.9.1 *Jualan Barangan*

Pendapatan daripada jualan barangan diiktiraf apabila risiko dan ganjaran pemilikan yang signifikan telah dipindahkan kepada pembeli. Pendapatan diukur pada nilai saksama pertimbangan yang diterima atau boleh diterima, selepas diskaun dan cukai yang dikenakan ke atas pendapatan.

2.9.2 *Pemberian Perkhidmatan*

Hasil daripada penyampaian perkhidmatan diukur dengan merujuk kepada peringkat penyempurnaan urus niaga pada tarikh pelaporan.

2.9.3 *Faedah Pendapatan*

Pendapatan faedah diiktiraf menggunakan kaedah faedah berkesan, dan terakru pada satu masa.

2.9.4 *Pendapatan Royalti / Pendapatan Lesen*

Pendapatan royalti, pendapatan yuran lesen dan pendapatan sewa harta tanah diiktiraf atas dasar akruan selaras dengan dasar perjanjian yang berkaitan.

2.9.5 *Pendapatan Dividen*

Pendapatan dividen diiktiraf apabila hak pemegang saham menerima pembayaran telah ditetapkan.

2.9.6 *Kontrak Pembinaan*

Apabila hasil daripada aktiviti kontrak pembinaan boleh dianggarkan dengan pasti, pendapatan kontrak dan kos kontrak yang berkaitan dengan kontrak pembinaan diiktiraf sebagai pendapatan dan perbelanjaan masing-masing dengan merujuk kepada peringkat penyediaan aktiviti kontrak pada akhir tempoh pelaporan. Peringkat penyediaan ditentukan berdasarkan perkadaran bahawa kos kontrak yang ditanggung untuk kerja yang dilakukan sehingga kini menanggung anggaran jumlah kos kontrak.

Apabila hasil kontrak pembinaan tidak boleh dianggarkan dengan pasti, hasil kontrak diiktiraf hanya setakat kos kontrak yang mungkin akan dapat diperolehi semula dan kos kontrak diiktiraf sebagai perbelanjaan dalam tempoh di mana ia ditanggung.

Apabila kemungkinan bahawa jumlah kos kontrak akan melebihi jumlah hasil kontrak, kerugian yang dijangka diiktiraf sebagai perbelanjaan dengan serta-merta, dengan peruntukan yang bersesuaian untuk kontrak yang berat.

2.10 MANFAAT PEKERJAAN

2.10.1 *Faedah Pekerjaan Jangka Pendek*

Faedah pekerjaan jangka pendek, seperti upah, gaji dan faedah lain, diiktiraf pada jumlah tidak didiskaun sebagai liabiliti dan perbelanjaan apabila pekerja telah memberikan perkhidmatan kepada Persatuan.

Kos jangkaan ketidakhadiran pampasan yang terkumpul diiktiraf apabila pekerja memberikan perkhidmatan yang meningkatkan kelayakan mereka untuk ketidakhadiran pampasan masa depan. Kos jangkaan ketidakhadiran pampasan yang tidak terkumpul, seperti daun sakit dan perubatan, diiktiraf apabila ketidakhadiran berlaku.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

Kos ketidakhadiran terkumpul yang dianggarkan diukur pada jumlah tambahan yang tidak didiskaun yang dijangka dibayar disebabkan oleh kelayakan yang tidak digunakan yang telah terkumpul pada akhir tempoh pelaporan.

Kos yang dijangkakan bagi perkongsian Lebihan dan pembayaran bonus diiktiraf apabila Persatuan mempunyai kewajipan undang-undang atau konstruktif semasa untuk membuat pembayaran sedemikian sebagai

keputusan peristiwa lalu dan anggaran yang boleh dipercayai boleh dibuat. Kewajipan sekarang wujud apabila Persatuan tidak mempunyai alternatif yang realistik tetapi untuk membuat pembayaran.

2.10.2 *Pelan Caruman Teraktif*

Sumbangan yang dibayar kepada pelan caruman yang ditetapkan diiktiraf sebagai liabiliti dan perbelanjaan apabila pekerja telah memberikan perkhidmatan kepada Persatuan.

2.10.3 *Pelan Manfaat yang Ditetapkan*

Persatuan mengendalikan Pelan Manfaat Persaraan yang dibiayai ('Pelan') untuk pekerja yang layak. Sumbangan kepada Pelan dibuat setiap suku tahun dan dicaj kepada untung atau rugi untuk menyebarkan kos Rancangan sepanjang hayat pekerja di Persatuan.

Kewajipan Persatuan di bawah Pelan ini ditentukan berdasarkan penilaian aktuari tiga tahun di mana jumlah manfaat yang diperolehi oleh pekerja sebagai balasan bagi perkhidmatan mereka dalam tempoh semasa dan sebelumnya adalah dianggarkan. Nilai semasa dari obligasi Pelan dan perkhidmatan semasa yang berkaitan dan kos servis masa lalu ditentukan menggunakan Kaedah Kredit Unit Projek.

Lebihan dan kerugian aktuari diiktiraf sebagai pendapatan atau perbelanjaan dalam Lebihan atau kerugian dalam tempoh di mana ia timbul.

Rancangan yang diiktiraf dalam penyata kedudukan kewangan jumlah bersih nilai semasa Rancangan yang diselaraskan untuk kos perkhidmatan lepas yang tidak diiktiraf, tolak nilai saksama aset Pelan pada tarikh pelaporan. Apa-apa aset yang terhasil daripada pengiraan dinyatakan pada yang lebih rendah daripada jumlah yang ditentukan atau jumlah apa-apa kos perkhidmatan lalu kumulatif, dan nilai semasa bagi bayaran balik dan pengurangan yang ada dalam sumbangan masa depan kepada Rancangan.

Lebihan atau kerugian atas pengurangan atau penyelesaian Rancangan tersebut diiktiraf dalam Lebihan atau kerugian dalam tempoh apabila pengurangan atau penyelesaian berlaku.

2.11 KOS PINJAMAN

Semua kos pinjaman diiktiraf sebagai perbelanjaan dalam Lebihan atau kerugian dalam tempoh di mana ia ditanggung.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

3 PENGHAKIMAN PERAKAUNAN KRITIKAL DAN SUMBER UTAMA PERTIMBANGAN UNCERTAINYU

3.1 PENGHAKIMAN KRITIKAL DALAM MENGGUNAKAN DASAR-DASAR PERAKAUNAN

Penghakiman, selain dari yang melibatkan anggaran yang diterangkan di bawah, pengurusan telah dibuat dalam proses penggunaan dasar-dasar perakaunan dan yang mempunyai kesan yang paling ketara ke atas jumlah yang diiktiraf dalam penyata kewangan, selain daripada yang dinyatakan dalam Nota, adalah seperti berikut:

3.1.1 *Nilai Saksama Harta Pelaburan, Entiti Kawalan Bersama Dan Asset Dan Liabiliti Kewangan Lain-lain*

Nilai saksama harta pelaburan diperolehi daripada harga pasaran semasa hartanah setanding yang sama. Nilai saksama adalah berdasarkan penilaian yang dibuat oleh penilai bebas yang memegang lesen penilaian yang diiktiraf dan relevan dan mempunyai pengalaman terkini dalam menilai bangunan pejabat di lokasi yang sama dengan harta pelaburan Persatuan. Sebaliknya, nilai saksama bagi aset kewangan dan liabiliti kewangan tertentu diperolehi daripada harga yang disebut harga dalam pasaran aktif, jika harga disebut harga tidak tersedia, harga transaksi baru-baru ini untuk aset atau liabiliti kewangan yang serupa menyediakan bukti yang adil nilai selagi tidak terdapat perubahan yang ketara dalam keadaan ekonomi atau kelewatan yang ketara sejak transaksi itu berlaku.

3.1.2 *Nilai Saksama Keadaan*

Aset biologi, dinilai pada nilai saksama tolak kos untuk dijual. Walau bagaimanapun, harga pasaran dan jumlah aset yang boleh dijual boleh berubah dengan ketara pada peringkat penuaian.

4. HARTANAH, LOJI DAN PERALATAN

	Baki pada 1 Januari 2020 RM	Tambahan RM	Pelupusan RM	Pada 31 Disember 2020 RM
<u>Kos</u>				
Pengubahsuaian	-	7,500	-	7,500
	-	7,500	-	7,500
	Baki Pada 1 Januari 2020 RM	Susutnilai dalam tahun RM	Pelupusan RM	Pada 31 Disember 2020 RM
<u>Susutnilai Terkumpul</u>				
Pengubahsuaian	-	750	-	750
	-	750	-	750
				2020 RM
<u>Nilai Buku Bersih</u>				
Pengubahsuaian				6,750
				<u>6,750</u>

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

5. PENGHUTANG LAIN

	2020 RM
Penghutang Lain	90,100
	<u>90,100</u>

6. PELABURAN

	2020 RM
Pelaburan	2,000,000
Simpanan Tetap	1,000,000
	<u>3,000,000</u>

7. TUNAI DITANGAN & DI BANK

	2020 RM
Tunai di Tangan	5,000
Maybank Berhad	630,453
Bank Islam (M) Berhad	1,996,945
Bank Muamalat	724,675
	<u>3,357,073</u>

8. PEMIUTANG LAIN

	2020 RM
Pemiutang Lain	19,099
	<u>19,099</u>

9. PENDAPATAN

	2020 RM
- DERMA	
Sumbangan Waqaf	6,843,457
	<u>6,843,457</u>

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN

**PENYATA PENDAPATAN KOMPREHENSIF TERPERINCI
BAGI TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

	2020 RM
PENDAPATAN	
Sumbangan Waqaf	6,843,457
TOLAK : KOS JUALAN	<u>-</u>
UNTUNG KASAR	6,843,457
TAMBAH: LAIN-LAIN PENDAPATAN	
Hibah	5,710
TOLAK: BELANJA PENTADBIRAN	109,381
TOLAK: BELANJA OPERASI	304,942
TOLAK: BELANJA KEWANGAN	20
LEBIHAN SEBELUM CUKAI	<u>6,434,824</u>

Pernyataan ini disediakan untuk tujuan penggunaan Pengurusan sahaja dan tidak menjadi sebahagian daripada penyata kewangan beraudit yang beraudit.

TABUNG PEMBINAAN MASJID BAITURRAHMAN**BELANJA PENTADBIRAN, OPERASI DAN KOS KEWANGAN
PADA TAHUN BERAKHIR 31 DISEMBER 2020**

	2020
	RM
BELANJA PENTADBIRAN	
Belanja Pengurusan Pejabat	16,912
Sewa	4,750
Susutnilai	750
Utiliti	2,562
Yuran Perakaunan	1,407
Yuran Guaman	83,000
	<u>109,381</u>
	2020
	RM
BELANJA OPERASI	
Promosi dan Pengiklanan	304,942
JUMLAH BELANJA OPERASI	<u>304,942</u>
	2020
	RM
BELANJA KEWANGAN	
Caj Bank	20
JUMLAH BELANJA KEWANGAN	<u>20</u>
JUMLAH PERBELANJAAN	<u>415,749</u>

Pernyataan ini disediakan untuk tujuan penggunaan Pengurusan sahaja dan tidak menjadi sebahagian daripada penyata kewangan beraudit yang beraudit.